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Júnové zasadanie mestského parlamentu

Majstri Slovenska – Mladí záchranári zo ZŠ Školská
Štvorica žiakov zo Základnej školy Školská 8. až 10. júna reprezentovala mesto Bánovce nad Bebravou a ako 

jediní aj Trenčiansky kraj na Majstrovstvách Slovenska v súťaži Mladý záchranár. V rekreačnom zariadení Podskalie 
v okrese Považská Bystrica si svoju pripravenosť preverilo 64 družstiev z celého Slovenska a jedno z Maďarska, a naši 
získali najviac bodov.

Súťaž sa začala 8. júna 
zložením sľubu rozhodcov 
a pretekárov. Teší nás, že za 
všetkých takmer tri stovky  
zúčastnených pretekárov 
sľub zložila kapitánka 
bánovského družstva Bianka 
Mikušová. Štvoricu úspeš-
ných záchranárov tvorili 
ďalej Monika Grznárová, 
Marek Martiška a Tibor Bita-
rovský, vedúcou družstva 
bola učiteľka Dana Švecová 
(na foto uprostred).  Naši sa 
postavili na štart náročnej 
trate v malebnom prostredí 
10. júna o 9.20 h ako 59. 
v poradí. Na stanovištiach 
preukázali svoje dobré 
vedomosti ale aj  zručnosti 
v oblasti civilnej ochrany,  
zdravotníckej prípravy,  pri 
hasení malých požiarov, 
v streľbe zo vzduchovej 

pušky, pri pobyte v prírode, 
ale aj teoretické vedomosti 
v testoch priamo na jednom 
zo stanovíšť. A to všetko 
čo najrýchlejšie. Dobrý čas 
a celkový počet bodov 575 
rozhodli, že Bánovčania sa 
stali Majstrami Slovenska v 

súťaži Mladý záchranár pre 
rok 2016, čo prijali s obrov-
skou radosťou. „Trénovali 
sme počas voľných hodín 
pedagógov a v popoludňaj-
ších hodinách. Najťažším 
bolo jednoznačne stanovište, 
kde sme riešili úlohy na tému 

pobyt a pohyb v prírode, 
meranie a odhad vzdialenosti 
a podobne. Na tejto súťaži 
však rozhodujú streľby a 
testy. A tie sme zvládli. 
Moje poďakovanie patrí 
všetkým, ktorí sa podieľali 
na príprave družst va, ale 
najmä štvorici pretekárov...,“ 
hovorí vedúca družstva Dana 
Švecová, ktorá sa svojim 
zverencom venovala najviac. 
Ceny víťazom odovzdával 
štátny tajomník Ministerstva 
vnútra SR Rudolf Urbanovič. 
Každý člen družstva si 
okrem spomienok a nových 
priateľstiev odniesol pohár, 
medailu, diplom, ale aj nový 
bicykel a ruksak. 

Úspešným záchranárom 
a ich vedúcej blahoželáme 
a ďakujeme za zviditeľnenie 
nášho mesta! (r)

V stredu 22. júna v netradičnom 
čase o 10.30 h sa uskutoční 14. 
zasadnutie MsZ na tradičnom mieste 
- v spoločenskej sále Mestského 
kultúrneho strediska. Materiály k 

rokovaniu, najmä informatívne správy, 
sú k nahliadnutiu na www.banovce.
sk, v časti samospráva. Netradičný 
čas rokovania MsZ zvolilo vedenie 
mesta preto, lebo popoludní o 16.00 h 

sa uskutoční v ZUŠ Dezidera Kardoša 
slávnostné oceňovanie dlhoročných 
darcov krvi z mesta a okresu Bánovce 
nad Bebravou a odovzdávanie plakiet 
profesora MUDr. Janského. 

Príďte,
veď tu žijete!
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Rudolfa Novotná: „Vo volebnom obvode č.2 opäť hrozí zhoršenie kvality života“
Pred niekoľkými týždňami v obyvateľoch volebného obvodu č. 2 – Východ i celého mesta naštartovala vlnu nega-

tívnych emócií téma o vybudovaní prevádzky na spracovanie gumového regenerátu v areáli bývalej Zornice. Zdá sa, 
že krvný tlak sa nám v obvode opäť zvýši... Dôvodom je vzkriesenie zámeru dostavby bioplynovej stanice v MILSY 
a.s. na Partizánskej ulici. Táto tematika nie je nová, rezonovala v miestnych médiách už koncom roku 2013. Vtedy sa 
25. novembra v priestoroch jedálne ZŠ Partizánska, ktorá je v tesnom susedstve  Milsy a.s., konala búrlivá verejná 
diskusia k uvedenému zámeru. A až dodnes bolo v tomto ohľade ticho. Vtedy som v mene občanov Partizánskej, 
Rumunskej, Clementisovej a Pribinovej ulice i priľahlej časti Kanada vystúpila s vážnymi pripomienkami, ktoré, 
žiaľ, ani s odstupom rokov nestratili nič na aktuálnosti. Práve naopak. Hluk, prach a zápach sú príčinou neustálych 
problémov, ktoré nás trápia. 

Hlučnosť a prašnosť 
v našom obvode spôsobujú 
početné nákladné a osobné 
autá, ktoré denno-denne 
prúdia do prevádzok 
a skladov, ktoré sú situované 
v tejto lokalite či v blízkych 
obciach. Vedeli by sme 
rozprávať o trasúcich sa 
domoch po prejazde ťažkých 
nákladiakov i popraskaných 
stenách a stropoch v nich... 
Tento problém sa však riešiť 
momentálne nedá. Nepriaz-
nivú situáciu čiastočne 
zmiernil nový asfaltový 
koberec v časti Partizánskej 
ulice. Keďže táto cesta 
pat r í  Trenčianskemu 
samosprávnemu kraju, 
napísala som ako poslan-
kyňa TSK  i ako členka 
dopravnej komisie v kraji 
žiadosť, aby bola dokončená 
rekonštrukcia aj jej ďalšej 
časti, v čom ma podporil i 
primátor Marián Chovanec, 
vzhľadom k spájaniu a sťa-
hovaniu SOŠ do tejto loka-
lity. Verím, že v spolupráci 
s kolegyňami z TSK Ing. 
Zuzanou Máčekovou a Ing. 
Máriou Hajšovou, PhD. sa 
táto oprava podarí rýchlejšie 
zrealizovať. V dopravnej 
komisii som znovu otvorila 
aj pálčivý problém so 
STOPkou pred železničným 
priecestím pri SOŠ J. Ribaya 
a verím, že tento raz o prob-
léme nebudeme iba hovoriť 
či písať, ale ho aj vyriešime.

Čo sa týka zápachu 
v našom volebnom obvode, 
o tom by sme vedeli písať 
celé romány. Desiatky 
rokov sme s ním bojovali! 
Najmä v letných mesiacoch 
v určitých hodinách  to 
bývalo v tesnom susedstve  
mliekarne  fakt na nevy-
držanie. Nemohli sme si 
otvoriť okná či posedieť 
v záhrade. Musím však 
objektívne povedať, že 

v poslednom období sa 
situácia zlepšila. Kompe-
tentní zamestnanci Milsy 
a.s. a Odboru životného 
prostredia MsÚ v Bánov-
ciach nad Bebravou pod 
vedením Ing. Petra Baláža 
sa v maximálnej miere 
snažili hľadať riešenia na 
zlepšenie situácie v regióne. 
A veľmi nám pomohla aj 
skutočnosť, že mliekarenská 
spoločnosť prešla rozsiahlou 
modernizáciou i že časť 
výroby z mesta presťahovali 
do Talianska. Spoločnosť 
MILSY od roku 1954 prešla 
mnohými zmenami štruk-
túry výrobného programu. 
Kvalitu ich práce potvrdili 
mnohé ocenenia výrobkov, 
získali titul „značka kva-
lity“, za čo si ich veľmi 
vážim. Zamestnávajú pri-
bližne 280 zamestnancov. 

Oslovila som novú 
predsedníčku predstaven-
stva pani Helenu Jančíkovú 
a spýtala som sa jej na ich 
budúce zámery s bioply-
novou stanicou. Pohovorili 
sme o súčasnej ťažkej 
situácii na mliekarenskom  
trhu a zámer sprevádzkovať 
bioplynovú stanicu mi 
potvrdila. Veď do nej už 
investovali nemalé peniaze. 
V tejto situácii v plnej miere 
chápem dôvody majiteľov 
spoločnosti. Nechápem 
však, ako je možné, že 
v minulosti dostali od 
kompetentných osôb kladné 
stanovisko „bioplynku“ 
vybudovať v tesnom 
susedstve základnej školy 
a mnohých obytných 

domov!!! A zasa bude občan 
či školák rukojemníkom 
a bude znášať neduhy, ktoré 
takéto prevádzky prinášajú? 
Stačí nahliadnuť do sťaž-
ností občanov z miest, kde 
už bioplynové stanice majú! 
Všetky ofi ciálne posudky sú 
kladné, ale prečo sa potom 
ľudia v ich blízkosti neustále 
sťažujú. Biomasa kvasí 
a prirodzene aj zapácha. 
A pravdepodobne bude 
cítiť aj namočenú buničinu, 
ktorá by sa mala u nás do 
kalov pridávať. Bude treba 
ju voziť, čo znamená opäť 

zvýšenú dopravu. A kto 
nám zabezpečí, že sa po 
prípadnom zhoršení kvality 
života všetko vráti do 
pôvodného stavu? Môžeme 
veriť sľubom, že stanica 
prejde najskôr skúšobnou 
prevádzkou a až po nej bude 
skolaudovaná, ak bude fun-
govať a pracovať úplne bez 
problémov?

Nav rhovateľ  PM 
IMMOBILIEN,s.r.o., síd-
liaci na Partizánskej ceste, 
aktuálne písomne  požiadal 
Okresný úrad Bánovce 
nad Bebravou o predĺženie 
času platnosti územného 
rozhodnutia na „Dostavbu 
bioplynového stupňa“. 
A máme to čierne na bielom. 
Účastníkmi tohto konania sú 
aj priami susedia Milsy a.s. 
z Rumunskej ulice a ako mi 
povedal Ing. Marián Kasala, 
majú právo pripomienkovať 
tento zámer, musíme však 
dodržať zákonom stanovené 
dátumy. Čo najskôr preto 
odovzdáme spolu s poslan-
cami za volebný obvod č.2 
Ing. Máriou Hajšovou, PhD. 
a Dušanom Jankovičom 
nesúhlasné stanovisko 
občanov (aj s podpismi) 
vedeniu mesta. A má 
k tomuto isto čo povedať aj 
Komisia pre životné pros-
tredie, zložená z odborníkov 
a ďalších poslancov nášho 
mesta, ktorej aktuálne pred-
sedá poslanec Peter Janáč. 
(Komisia v roku 2013 pod 
vedením Ing. Ladislava Kši-
ňana odovzdala nesúhlasné 
stanovisko.)

Pevne verím, že všetci 
zainteresovaní nájdu spo-
ločnú reč a dohodnú sa tak, 
že ich rozhodnutie bude 
v prospech občana nášho 
mesta.

 PhDr. PaedDr. Rudolfa Novotná

Bioplynová stanica v tesnej 
blízkosti školy a obydlí?

V areáli Zornice...



20. jún 2016 Číslo 25oznamy, spravodajstvo 3

MESTO Bánovce nad Bebravou 
vyhlasuje výberové konanie 
podľa § 5 zákona č. 552/2003 Z. 
z. o výkone práce vo verejnom 
záujme v znení neskorších pred-
pisov na obsadenie miesta:
vedúci odboru vnútornej správy 
Mestského úradu v Bánovciach 
nad Bebravou
u zamestnávateľa: Mesto Bánovce 
nad Bebravou, Nám. Ľ: Štúra 1/1, 
957 01 Bánovce nad Bebravou. 
Bližšie informácie na www.
banovce.sk alebo na tel. čísle 
038/7629104

V bánovskej nemocnici „horelo"...

Minulý týždeň v utorok krátko 
pred pol druhou sa mestom ozývali 
viacnásobné sirény hasičských 
áut, ktoré smerovali na parkovisko 
pri nemocnici. Kým časť príslušníkov 
Hasičského a záchranného zboru 
smerovala v dýchacích prístrojoch 
a s hadicami na tretie poschodie, kde 
bol celý priestor zadymený, ďalšia 
časť sa pokúšala dvomi vysúvacími 
rebríkmi evakuovať ľudí z tretieho 
poschodia. Toto netradičné „divadlo“, 

samozrejme, prilákalo nezvyčajne 
veľa zvedavcov. Našťastie išlo len 
o cvičenie príslušníkov Hasičského 
a záchranného zboru v Bánovciach 
nad Bebravou v spolupráci s kolegami 
z Partizánskeho, ktorí si preverovali 
svoju pripravenosť pri záchrane 
životov. Tento raz si zvolili objekt 
bánovskej nemocnice. Najbližšie sa 
plánuje cvičenie na vodnej ploche 
Prusy...

 Text a foto: Alena Borszéková

Bánovčanom oznamujeme, že 
parkovisko pred Tescom má nové 
dopravné značenie a od 20. júna 
2016 bude spoplatnené po prvej 
hodine státia pre všetkých.

Gymnázium Janka Jesenského 
zverejňuje zámer nájmu majetku 
a vyzýva na podanie návrhov na 
uzatvorenie zmluvy o nájme neby-
tových priestorov vo výmere 5,5 m2, 
nachádzajúcich sa na prízemí budovy 
(na predaj potravín a občerstvenia pre 
žiakov a zamestnancov školy). Bližšie 
informácie na www.tsk.sk a www.
gymradbn.edupage.org 

Obchvat Bánoviec pre motoristov až v septembri
Generálny riaditeľ Národnej diaľničnej spoločnosti Róbert Auxt navštívil 16. júna stavby na R2, kde skontro-

loval, ako prebiehajú práce na úsekoch v okolí Bánoviec nad Bebravou a Zvolena. 

Výrazné zásahy do krajiny pri výstavbe obchvatu nášho mesta postihli najmä prímestské časti. Počas posledných prívalových 
dažďov boli niektoré ulice zaplavené blatom, ktoré pochádzalo práve zo stavby R2. Dokonca musela zasadať protipovodňová 
komisia. Viac v budúcom vydaní novín...  Foto: Alena Borszéková

Na úseku R2 Ruskovce - Pravotice sú práce zreali-
zované na 95 %. V súčasnosti prebiehajú dokončovacie 
práce na všetkých objektoch (mosty, rýchlostná cesta, 
protihlukové steny, terénne úpravy, bezpečnostné 
zariadenia). Ostáva už len dokončiť práce na trvalom 
dopravnom značení. Celá tranzitná doprava je v súčasnosti 
vedená po ceste I/50 a mesto Bánovce nad Bebravou 
sa stalo ohniskom dopravy s veľkou koncentráciou áut. 
Cesta prechádza cez mesto a obce, v ktorých negatívne 
ovplyvňuje životné prostredie a bezpečnosť obyvateľov 
neriadenými križovatkami a priechodmi pre chodcov. 
Rýchlostná cesta bude od novovybudovanej križovatky 

Bánovce - západ vedená mimo obytnej zástavby mestských 
častí Bánoviec nad Bebravou – Horné Ozorovce, Dolné 
Ozorovce, Malé Chlievany, Veľké Chlievany, Biskupice a 
obcí Dvorec, Veľké Chlievany a Dolné Naštice. Po viac ako 
9 kilometroch skončí napojením na cestu I/50 dočasným 
vjazdom a výjazdom. V budúcnosti sa na tomto mieste 
napojí na ďalší úsek R2. Zhotoviteľ úseku R2 Ruskovce 
- Pravotice požiadal o predĺženie zmluvného termínu. 
Dôvodom je nové riešenie napojenia R2 na cestu prvej 
triedy I/9. Úsek rýchlostnej cesty bude pre motoristov sprí-
stupnený v priebehu septembra. (krátená tlačová správa)
 Michaela Michalová, hovorkyňa NDS
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„Rok s Drienovcom“ bol názov galaprogramu, 
ktorým 11. júna v Mestskom kultúrnom stredisku 
súčasní i bývalí členovia folklórneho súboru 
Tatrovák – Drienovec oslávili 40. výročie svojho 
založenia. Spolu s nimi na pódiu účinkovali deti 
zo súboru Drienovček, Poluvská muzika a Dre-

Drienovec4

Oslavujúci Drienovec fotoobjektívom Mariána Paluša

B Á N O V C E  N A D  B E B R A V O U

K L U B
ABSTINUJÚCICH
Z Á V I S L Ý C H

POZÝVAME ŤA NA STRETNUTIA

A B S T I N E N T O V

APRÍL - OKTÓBER: 
KAŽDÝ NEPÁRNY PIATOK O 18.00
NOVEMBER - MAREC: 
K A Ž D Ý  P I A T O K  O  1 8 . 0 0

0907 592 876,  0910 295 268

ULICA SNP,  BÁNOVCE NAD BEBRAVOU
K O M U N I T N É  C E N T R U M  
A P O Š T O L S K E J  C I R K V I
NEĎALEKO KĽÚČIARSKEJ SLUŽBY NA AUTOBUSOVEJ STANICI

Vstupné 5 €. Predpredaj: MsKS, IC, MC Anjelikovo

vená kapela. Projekt bol podporený nielen mestom Bánovce nad Bebravou, ale aj Trenčianskym samosprávnym krajom. Za 
TSK odovzdala zdravicu poslankyňa TSK a Mestského zastupiteľstva Mária Hajšová (na foto vpravo).
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Spoločenská kronika

Narod i l i  sa
Jozef  Póša
Sofi a Dobrucká
Vivien Koreňová
Oliver Kmeť
Martin Baláž
Jakub Straka
Greta Dolná

Natalie 
Čangelová

Barbora Šútorová

Adam Nikolaj 
Pavlov

Matúš Škultéty

Laura Badillová

Opust i l i  nás

Samuel Hanák *1995
Jozef Hodál *1945
Viliam Gráč *1954
Emil Zajko *1931

Uzavre l i  manže l s tvo
Branislav Hlobeň 

a Ing. Viera Hederová
Michal Bilčík a Alexandra Repáňová

Mgr. Martin Švikruha 
a Ivana Košíková
Jaroslav Velčický 

a Katarína Telehaničová

Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 
Celoslovenský seminár na Jankovom vŕšku

Na Jankovom vŕšku sa koncom mája uskutočnil celoslovenský seminár Slo-
venského zväzu protifašistických bojovníkov. Podujatie zastrešil Ing. Ján Holička, 
predseda Oblastného výboru SZPB v Trenčíne, a zúčastnili sa ho aj odbojári 
z bánovskej Základnej organizácie SZPB, vrátane predsedníčky Emílie Peťovskej. 
Seminár bol tematický orientovaný najmä na 75. výročie napadnutia bývalého 
ZSSR hitlerovským Nemeckom. Veľmi obsažnú odbornú prednášku o tejto téme 
si asi štyridsiatka účastníkov vypočula od lektora Vojenského historického ústavu 
z Bratislavy plukovníka v.v. Doc. PhDr. Jozefa Bystrického, CSc. Na seminári 
odzneli aj ďalšie témy – o ostravskej útočnej operácii vojsk 4 UF a oslobodzovacích 
bojoch o Liptovský Mikuláš v podaní lektora plk. v.v. Doc. PhDr. O. Vaněka, CSc., 
či o prvom období SNP a zapojení sa žilinskej posádky do povstania v podaní 
Mgr. Dušana Halaja.  Predseda SZPB Pavol Sečkár informoval o pláne činnosti 
zväzu v budúcom období a o pôsobnosti a požiadavkách vedenia kladených na 
oblastné výbory v rámci celého Slovenska. Doplňujúce vysvetlenia k zámerom 
uviedli ďalší funkcionári zväzu – pán Drotár a pán Skrak. Po prednáškach sa 
účastníci seminára presunuli na prehliadku Múzea bojovej činnosti Partizánskej 
brigády Jána Žižku a prezreli si aj historické bunkre na Jankovom vŕšku.

 Ján Duračka

Slávnosti Uhrovskej doliny
Jánske ohne v Kšinnej

Mikroregión Uhrovská dolina, 
obec Kšinná a TSK vás pozývajú 
v sobotu 25. júna na 10. Mikroregio-
nalne slávnosti Uhrovskej doliny, ktoré 
sa uskutočnia od 17.30 h v areáli pod 
Kostolíkom sv. Kozmu a Damjána 
v Kšinnej. V programe vystúpia 
folklórne súbory z Uhrovskej doliny. 
Súčasťou slávnosti bude aj výstava 
v KD s názvom „Kšinná umeleckou 
rukou“, zapálenie Jánskeho ohňa, 
zábava a tombola. 

Bánovčania na výlete v Prahe
Praha je zlatá... matka miest. A čím si to Praha zaslúžila? Pokiaľ sa 

návštevník Prahy ocitne v centre, musí mu to byť hneď jasné. Praha je 
jedným z najlepšie zachovaných stredovekých celkov v Európe a tak bolo jej 
historické centrum v roku 1992 zaradené do zoznamu svetového kultúrneho 
dedičstvá UNESCO. 

Bánovská základná organizácia SZZP č.4  koncom mája zorganizovala 
pre 48 účastníkov trojdňový zájazd nielen do Prahy, ale v prvý deň aj 
prehliadku zámku Hluboká. V Prahe sme si ako prvé prezreli Staré Mesto, 
Malú Stranu, Hradčany s Pražským hradom, kde sa vynímala Katedrála 
sv. Víta, a Zlatú uličku. Vypočuli sme si pražskú Loretu, poprechádzali sa 
po Karlovom moste a zakotvili na Staromestskom námestí. Tretí deň sme 
navštívili Vyšehrad s Bazilikou sv. Petra a Pavla a cintorín, kde sú pocho-
vaní významní českí dejatelia, ktoré v nás, ako aj celá Praha, zanechali 
hlboký dojem... Výbor ZO SZZP č.4

Aj tento rok Obývačka pod platanom
...alebo druhý ročník Filmového 

leta s knihou – tak znie názov série 
podujatí, ktoré pripravilo Mestské 
kultúrne stredisko v spolupráci s Kniž-
nicou Ľ. Štúra a Filmovým klubom 
Kassandra. Ide o pokračovanie prvej 
bánovskej letnej čitárne zriadenej 
priamo v priestore námestia už minulý 
rok. Tento rok sa stretneme dovedna 
šesťkrát, vždy na debate so zaují-
mavým literárnym či fi lmovým hosťom 
a tiež pri dobrom fi lme. Pod platanom, 
dominantou nášho námestia, bude od 
15. hodiny pripravená improvizovaná 
obývačka s možnosťou oddychu pri 
dobrej knižke alebo časopise z fondu 
bánovskej knižnice a tvorivých akti-
vitách pre najmenších. O 18. hodine 
privítame zaujímavú osobnosť, tešiť sa 
môžete najmä na hostí žijúcich alebo 
pochádzajúcich z Bánoviec - na Mar-
tina Králika, autora knihy Bánovce na 
starých pohľadniciach, na Luciu Súke-
níkovú, úspešnú blogerku roka 2015 

v gastronómii a autorku knihy Moje 
jedlo. Debatovať budeme aj s Evou Lav-
ríkovou, prekladateľkou kníh, či scená-
ristami Terezou Simanovou a Petrom 
Gärtnerom. Posledné dva piatkové 
podvečery navštívia Obývačku pod 
platanom Marek Slobodník, cestovateľ 
brázdiaci svet na Pionieri, a Braňo 
Jobus, hudobník kapely Karpatské chr-
báty a autor kníh pre deti. Po debatnej 
hodinke bude o 20. hodiny nasledovať 
premietanie fi lmov Filmového klubu 
Kassandra. Postupne ponúkneme tituly 
ako Postřižiny, Samba, Amy, Príbehy 
obyčajného šialenstva, Trabantom do 
posledného dychu a Zbrusu nový zákon. 
Detailné informácie o dátumoch, 
časoch a programe budú zverejnené 
na plagátoch, v bánovských médiách 
a webe či FB stránke MsKS a Knižnice 
Ľ. Štúra. 

Dovidenia v bánovskej Obývačke 
pod platanom, priatelia!
  Zuzana Janáčová, riaditeľka MsKS

Mládežnícky tábor
Združenie kresťanských spolo-

čenstiev mládeže organizuje 8. až 14. 
augusta mládežnícky tábor vo Veľkom 
Rovnom. Určený je pre mladých vo 
veku od 14 do 18 rokov. Prihlasovanie 
je možne do 30. júna. Viac informácií 
získate na www.revolutionbn.webnode.
sk alebo na čísle 0907 500 590.
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Adam Lisý na 144 km ultramaratóne Štefanik Trail: 
„Štvrté miesto je pre mňa obrovským úspechom“

Výborné štvrté miesto zaznamenal na prestížnom ultramaratónovom podujatí Štefanik Trail rodák z nášho 
mesta, Adam Lisý. Náročných 144 kilometrov, ktoré viedli od Mohyly M.R. Štefánika na bratislavské námestie 
M.R. Štefánika, zvládol za 18:23:25, keď na víťaza Richarda Zvolenáka zaznamenal takmer dvojhodinovú 
stratu. Kvôli účasti na Štefanik Trail sa 27-ročný vytrvalec rozhodol vynechať účasť na Bánovskej stovke, ktorú v 
minulom roku vyhral. Ako sa zdá, urobil dobre. Ušetrené sily mu vyniesli jedno z najväčších ultramaratónových 
úspechov. Prinášame vám rozhovor so spokojným Adamom Lisým.    

 Na Štefanik Trail sa každoročne 
predstaví ultramaratónová špička. Je 
štvrté miesto z tohto pohľadu pre teba 
úspechom, ktorý si nečakal?

Štefánik trail je pomerne mladé 
podujatie, no vďaka výbornému mar-
ketingu si získalo u bežcov popularitu 
a dá sa povedať, že sa tu zíde naozaj 
silná konkurencia, hlavne zo Slovenska. 
Štvrté miesto je pre mňa, samozrejme, 
obrovským úspechom, nakoľko pri 
pohľade do štartovej listiny mi bolo 
jasné, že skončiť už len v prvej desiatke, 
bude obrovským úspech. Do pretekov 
som šiel s maximálnou pokorou a 
jediným cieľom, preťať cieľovú pásku. 
Napriek tomu som počas prípravy často 
rozmýšľal aj nad tým, aké by to bolo 
dobehnúť niekde v prvej trojke, ako by 
vyzeral môj dobeh po cieľovej rovinke 
a podobne. Ale to som, samozrejme, 
nikomu nemohol prezradiť, pretože 
by som cítil zodpovednosť. Ja som 
tam chcel ísť naozaj s čistou hlavou 
a sústrediť sa len na samotný beh. 
K dobrému výsledku mi pomohlo aj 
odstúpenie dvoch veľkých favoritov.

 Od štartu až do cieľa si sa držal v 
popredí. Najhoršie umiestnenie, sedem-
náste miesto, ti patrilo na druhej kon-
trolnej stanici. Bol úsek z Dobrej vody 
na Bukovú pre teba najnáročnejší?

Bude to asi tým, že tie výsledky 
z prvého stanovištia dosť skresľujú. 
Dobiehali sme tam naozaj v malých 
rozstupoch a ja som tam musel chvíľu 
ostať, nakoľko som pred štartom 
zabudol na pár drobností. Vtedy ma 
samozrejme predbehlo dosť bežcov a na 
Bukovú som dorazil až na sedemnástom 
mieste. Odvtedy som sa vo výsledkovej 
listine predieral vpred. Z Kamzíka (na 
107-om kilometri) som dokonca vyrážal 
ešte pred tretím, no potom som dostal 
hrozné kŕče do brucha a potreboval som 
si na chvíľu sadnúť. Náskok na tretieho 
sa mi aj napriek snahe už nepodarilo 
skresať.
 Toľko kilometrov si nikdy predtým 
neabsolvoval, na čo si myslel, keď si 
videl cieľ?

Áno, 144 km som nikdy predtým 
nešiel, no podľa odhladovaného času 
to nevyzeralo tak strašne. Na trati som 
strávil už aj oveľa viac hodín, preto 
som si veril. Stať sa mohlo všeličo, 
preto som sa snažil ísť stále opatrne a 
šetriť  energiu na posledné kilometre. 
Rozmýšľal som, že do cieľa budem 
šprintovať, ale do poslednej chvíle som 
nevedel, či to zvládnem. Chcel som si 
to dokonca ešte predtým aj vyskúšať, no 
bál som sa, že dostanem kŕč a do cieľa sa 
ledva doplazím. Keď som konečne videl 
cieľovú bránu, uľavilo sa mi. Šprintovať 
som začal akosi sám od seba, pocítil 
som obrovská radosť vo vnútri, ktorá 

sa ťažko opisuje a akú môže človek zažiť 
len pri podobných výkonoch.
 Čo hovoríš na trať?. Máš čas pri 
tak veľkom fyzickom vypätí sledovať 
prírodu?

To sa ma pýtajú naozaj mnohí ľudia. 
Príroda sa dá aj pri takomto výkone sle-
dovať. Nie je to také vychutnávanie ako 
pri turistike, skôr ide o vnútorne súžite, 
ktoré človek zažíva. Čo sa trate týka, 
je veľmi špecifi cká. Nie sú tu obrovské 
stúpania, skôr ide o  zvlnený veľmi 
,,behatelný“ profi l. Veľkou škodou je, 
že najkrajšie úseky - Záruby, Vápená a 
Vysoká sa bežia cez noc. Záverečné dva 
úseky patria Bratislave. Aj tie majú svoje 
čaro, človek stretne kopec ľudí, ktorí 
povzbudzujú.
 Účasť na takomto podujatí je podmie-
nená povinnou výbavou. Čo teda bežec 
musí mať so sebou?

Na Štefánik Trail sa musia striktne 
dodržiavať pravidlá.  Vynechanie čo i len 
jednej kontroly alebo iné porušenie pra-
vidiel znamená diskvalifi káciu, akú tento 
rok okúsil aj víťaz Bánovskej stovky 
René Mráz, ktorý tak prišiel o druhé 
miesto. Medzi povinnú výbavu patri 
čelová lampa z náhradnými batériami, 
malá lekárnička, pohár, dostatočná 
zásoba tekutín, či vrecko na odpadky. Pri 
takto dobre zabezpečených pretekoch je 
to naozaj všetko, čo bežec potrebuje. Dá 
sa bežať ozaj naľahko. Je tu však aj mož-
nosť využitia dropbagov, čo znamená, 
že si človek môže nechať poslať balíček 
s hocičím na akúkoľvek kontrolu alebo 
dokonca možnosť využiť peacera, čo je  
pomocný bežec, ktorý sa k vám môže od 
osemdesiateho kilometra pripojiť. aj

Okolo Slovenska aj s rodákmi z nášho mesta
Od 7. do 12. júna sa pozornosť cyklistov a cyklistických  fanúšikov upierala na 

jubilejný 60. ročník etapových pretekov Okolo Slovenska za účasti 141 pretekárov. 
Na najznámejších etapových pretekoch na Slovensku sa predstavili až traja pretekári, 
ktorých mená sú späté s naším mestom, resp. okresom. Najlepší výsledok dosiahol rodák 
z Ostratíc - Roman Broniš, ktorý obsadil celkové 40. miesto. Členovi tímu CK Příbram 
Fany Gastro vyšla štvrtá etapa, v ktorej obsadil 13. miesto, čo bolo najlepšie umiestnenie 
spomedzi Slovákov. Všetkých 805 kilometrov etapového preteku absolvoval aj Juraj 
Karas (na foto), ktorý skončil na celkovom 113. mieste. Pre Lukáša Bátoru to bola 
štvrtá účasť na najznámejších etapových pretekoch na Slovensku. Žiaľ, jeho účinkovanie 
sa pre kolíziu skončilo už v prvej etape. Tridsaťročný cyklista už pred štartom na podujatí 

nemal veľké ambície: ,,Moja forma nebola adekvátna tomu, aby som pomýšľal na lepšie umiestnenie. Pre mňa by bol úspech, 
keby etapové preteky dokončím,“ prezradil Lukáš, ktorému šťastie neprialo už v prológu. Na štarte krátkeho 1,1 kilometrového 
okruhu vykopol nohu z pedálu, čo ho pripravilo o cenné sekundy a lepšie umiestnenie.    aj
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týždenník občanov
mesta Bánovce n. B.

Dve prvé miesta pre bánovské zdravotníčky  

Urbánek víťaz turnaja v Ostrave
Jedenásteho júna sa v Ostrave uskutočnil 15. ročník Memoriálu J. Klepca v 

zápasení voľným štýlom. Na turnaji sa predstavilo 180 súťažiacich z 30 klubov 
a medzi zápasníkmi z Ukrajiny, Rakúska, Poľska a Česka sa Bánovčania vôbec 
nestratili. Najviac sa darilo Patrikovi Urbánkovi, ktorý v hmotnosti do 31 kg nenašiel 
premožiteľa a stal sa víťazom Memoriálu. Výborné druhé miesto v kategórii do 35 
kg si vybojoval Samuel Paraskov. Medailovú zbierku z memoriálu skompletizoval 
Adam Janovčík, ktorý skončil na treťom mieste. Michal Švelka obsadil v kategórii 
do 35 kg 4. miesto a Eros Čelekovský v kategórii do 39 kg 5. miesto.  aj, mu

„Naši plameňáci“ do národného kola
Jedenásteho júna sa v Chynoranoch uskutočnilo krajské kolo súťaže mladých 

hasičov do 16 rokov - Plameň. Okres Bánovce nad Bebravou reprezentovali chlapci 
zo Šišova a dievčatá z Rybian - víťazi okresného kola, ktoré prebehlo vo Dvorci 
posledný májový víkend za účasti 30 družstiev. V krajskej súťaži si Rybianky medzi 
7 družstvami vybojovali 3. miesto a Šišovčania 1. miesto, čím si zabezpečili postup 
do národného kola, ktoré bude druhý júlový víkend v Banskej Štiavnici.  (ab)

Námestie v Topoľčanoch sa 8. júna 
stalo dejiskom regionálneho kola súťaže 
mladých zdravotníkov, ktorého sa 
zúčastnili aj víťazi bánovského okres-
ného kola. Okrem poznatkov z histórie 
a vzniku hnutia Červeného kríža museli 
žiaci preukázať teoretické vedomosti 
z oblasti darcovstva krvi a zdravot-
níckej prípravy, ale najmä praktické 
zručnosti pri poskytovaní prvej pomoci 
a ošetrovaní konkrétnych poranení. 
Dôležité informácie čerpali z výučbo-
vého materiálu, ktorý poskytol Územný 
spolok SČK Topoľčany, organizátor 
súťaže. Prvé víťazstvo si vybojovali 
mladšie žiačky zo ZŠ Školská - Hanka 
Urbančoková, Paulínka Selešová, 
Laďka Lukášová, Lujza Štajnigerová 
a Livka Šlosárová.  Družstvo z Gym-
názia Janka Jesenského pod vedením 
učiteľky Emílie Hlavinkovej už desať 
rokov získava prvenstvá. V posledných 

rokoch reprezentujú gymnázium až 
dve družstvá a tento rok obhájili opäť 
prvé a tretie miesto. Družstvá tvorili - 
Monika Cichovská, Natália Grežďová, 
Veronika Kováčiková, Karin Koková, 
Milan Pokrývka, Alexandra Matriš-

ková, Petronela Hrabošová, Marianna 
Kšiňanová, Simona Pisoňová, Barbora 
Španková a Katarína Ondrušková (na 
spoločnej foto s riaditeľkou Územného 
spolu SČK v Topoľčanoch M. Marto-
novou).  (r)

Obec Malá Hradná podľa ustanovenia § 4 zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 
v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov vyhlasuje výberové konanie 

na obsadenie funkcie riaditeľky Materskej školy, Malá Hradná č. 104
Kvalifi kačné predpoklady a iné kritériá: požadovaná pedagogická a odborná spôsobilosť 
pre príslušný typ školského zariadenia, 5 rokov pedagogickej praxe, organizačné a ria-
diace schopnosti, osobné a morálne predpoklady na výkon riadiacej funkcie, bezúhon-
nosť, zdravotná, fyzická a psychická spôsobilosť na prácu. K žiadosti je potrebné doložiť:  
výpis z registra trestov nie starší ako 3 mesiace, úradne overené doklady o vzdelaní, pro-
fesijný životopis, osobný dotazník, preukázanie zdravotnej spôsobilosti na výkon práce 
riaditeľky, súhlas k použitiu osobných údajov pre potreby výberového konania, návrh 
koncepcie rozvoja materskej školy. Písomnú žiadosť o zaradenie do výberového konania 
spolu  s požadovanými  dokladmi doručte do podateľne obecného úradu do 6.7.2016 na 
adresu: Obecný úrad Malá Hradná č. 150, 956 54 Veľké Držkovce. Obálku označte 
heslom: „Výberové konanie na funkciu riaditeľky – MŠ Malá Hradná – neotvárať!“ 
Pri zaslaní poštou je rozhodujúcim dátum podania na odtlačku poštovej pečiatky. Termín 
a miesto výberového konania budú uchádzačom oznámené písomne.
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Inštitút jazykov a vzdelávania 

ponúka

individuálne kurzy angličtiny 
a nemčiny

aj počas letných prázdnin

Bánovce nad Bebravou

Inštitút jazykov a vzdelávania
Nám. Ľ. Štúra 1796/5A, 
95701 Bánovce nad Bebravou

IJaV Bánovce nad Bebravou -
- Inštitút jazykov a vzdelávania

www.ijav.sk

bnb@ijav.sk
0903 712 633

www.kulturabn.sk

Otváracie hodiny PO-PIA: 6:30 hod až 16:00 hod.

TECHNICKÉ A EMISNÉ KONTROLY 
OSOBNÝCH A NÁKLADNÝCH VOZIDIEL

ZA PRIAZNIVÝMI CENAMI 
SA OPLATÍ PRÍSŤ

www.stkrybany.sk
Možnosť bezplatnej objednávky a všetky informácie na tel. 038 7692655

Možná platba kartou aj na faktúru. 


